
Protokoll för Basset Artésien Normandklubben- BANKs styrelsemöte 2022-04-19 

Närvarande: MH, SK, JP, BR, UB. Anmält förhinder: RA, WE 

 

Dagens möte inleddes med ett konstituerade möte som dokumenterats i ett särskilt 

protokoll, därefter fortsatte styresemötet med följande punkter: 

 

1. Inkomna och utgående skrivelser - Inga sådana fanns sedan förra mötet med gamla 

styrelsen. Mötet uppdrog åt sekreteraren SKatt meddela SKK samt SBAK om det nya 

styrelsens sammansättning. 

2. Ekonomi: Inga räkningar från årsmötet är ännu inkomna eller betalda. I kassan finns 

ca 10-11tkr. 

3. Hemsidan. BR har nu haft hand om hemsidan en tid. Diskussion om vem som kunde 

ta över ansvaret nu. Mötet uppdrog åt MH att kontakta MToch fråga om hon skulle 

kunna tänka sig uppdraget med hemsidan och fortsätta med klubbens Facebook. 

4. Bassetbladet. Manusstopp är 2/5. MH skriver och uppmanar oss övriga att inkomma 

med mer material till honom som ska med. 

5. Aktivitetsplanering. För att komma vidare med planeringen av aktiviteter uppdrog 

mötet till MH och SK att komma med en plan och presentera denna vid nästa möte. 

6. Tidigare styrelse- och årsmötesbeslut om att rasen Basset Bleu de Gascogne skall 

ingå i BANK och ses över. Mötet uppdrog åt MH att se över tidigare fattade besluten, 

vad som har beslutats och hur detta beslut ska följas upp och integreras inom ramen 

för BANK.  

7. Ljudkvaliteten på vårt Googlemöte var undermålig. Mötet uppdrog därför åt JP att ta 

reda på mer om hur och om vi kan nyttja ZOOM.  

8. Mats avslutade därefter mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

Protokollförare: Susanne Karlsson,  Ordförande: Mats Hellstenius 

 

 

Justerare: Janneke Plomp 

 

 


